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Ref. Best. Møde 19. februar 2024 

 
Mødedeltagere:  Brian, C-J, Lena, Povl & Anne Lise  

 

Fraværende: Jan 

 

Pkt. 1.  Referat fra seneste bestyrelsesmøde 

Referatet af 16. januar 2024 blev godkendt. 

 

 

Pkt. 2.  Nyt fra foreningerne 

 

DPF:  Afholder dommerkursus. Vi talte om, at vi skal have bedre informationer om hvad 

omfatter. Brian kontakter Bjarne. 

 

DIF:   Ingen nyheder 

 

DGI: Status på LDM double d. 9.3.24. Der er indtil nu 12 tilmeldte hold.  

 

Fælleskontoret/KTIS/TK.  Der er kommet en årlig opkrævning af betaling til Tårnbybladet. 

I det Bladet har fravalgt ikke at bringe – selv de mest relevante - beskrivelser at store hændelser i 

Vores klub, så ser vi intet formål med at støtte bladet, hvilket vi aftalte, at Brian skulle meddele 

dem.  

 

 

Pkt. 3. Gennemgang af nye og kørende sager. 

 

A:  Status på trivsel. Et enkelt tilfælde af dårlig opførsel i klubben blev omtalt. 

 

B:  Generalforsamling, herunder rengøring af toiletter mm.  Der er ikke kommet spørgsmål fra 

medlemmerne til behandling på generalforsamlingen. 

Vi talte om, hvorledes klubben løser problemet med manglende hænder til rengøring af 

toiletterne. Brian vil tage emnet op på generalforsamlingen.  

 

 

C: Opsamling på spillermøde.  Der blev holdt et indledende spillermøde d. 13.2.24. Der afholdes 

et nyt møde d. 7.3.24. Vi talte om evt. at få en ekstern træner til klubben, for at træne eliteholdene. 

 

 

D: Årshjul/AKOS 2024. Poul og Jan havde udarbejdet et årshjul over klubbens aktiviteter på et 

overordnet plan, til brug for den løbende planlægning. Poul gennemgik årshjulet.  

Brian havde udarbejdet AKOS – en detaljeret oversigt til årets aktiviteter som var en uddybning af 

årshjulet og med datoer på, hvor det var muligt.  

Både årshjul og AKOS vil – når de er færdige - blive ophængt i hallen. 

 

E: Kommende forpagtning VAI. C-J oplyste, at forpagtningen går i udbud. 
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Pkt. 4. Det regnskab for januar 2024 blev taget til efterretning.  

 

Pkt. 5.  Åben for tilføjelser. 

Lena foreslog nye satser for tilskud til bespisning ved 4- og 6-mands samt veterankampe. Det 

blev besluttet, at til hver hjemmekamp vil 6-mands hold få kr. 200, 4-mands hold vil få kr. 150 og 

veteranhold vil får kr. 175. 

 

C-J oplyste, at der i marts ville komme 10 pensionister for at spille, og at der var brug for 

medlemmernes hjælp hertil. 

 

 

Pkt. 6 Næste mødedato er d. 5. marts 2024 kl. 19.  

 

 

Referent: Anne Lise Braat 


